

Polaar

secrets de beauté arctique

French:

Polaar est né d'une jolie histoire. Son fondateur, Daniel Kurbiel, fils d'explorateurs polaires grandit à bord d'un brise-glace en partance pour le grand Nord aux côtés de scientifiques. Il découvre le pouvoir exceptionnel de la flore arctique et souhaite créer des soins uniques à base de ces plantes rares. Ces actifs naturels sont récoltés de façon responsable en Arctique puis la fabrication a lieu en France. Nos produits sont non testés sur les animaux et vegan. Nos formules sont sans alcool, sans paraben, et sans huile minérale et conviennent à tous types de peaux, même les plus sensibles.

English :

Polaar was born from a beautiful story. Its founder, Daniel Kurbiel, son of polar explorers, grew up aboard an icebreaker bound for the far North alongside scientists. He discovered the exceptional power of arctic flora and wishes to create unique treatments based on these rare plants. These natural active ingredients are harvested responsibly in the Arctic and then the manufactured in France. Our products are cruelty-free and vegan. Our formulas are alcohol-free, paraben-free, and mineral oil-free and suitable for all skin types, even the most sensitive.